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– Dette med fødselsdepresjon er ikke noe annerledes enn en annen form for depresjon, men det er så

alvorlig fordi man har et barn å ta seg av. Depresjon gjør at man lukker seg inne. Du er ikke der for

barnet med en vital stemme og et blikk.
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